
 

 

 

 

 

 

Ako ste sa cítili počas podujatia Tri prasiatka na vandrovke 

pred 150 členným detským publikom? 
 

Pocity som mal vynikajúce, pretože bolo úžasné detské publikum. Aj 
fantastické divadielko na motív knihy, ktoré pripravili bábkoherečky 

Barborka a Viki (Barbora Zamišková a Viktória Nenaková z divadla 
TUŠ, pozn. red.). Veľmi som sa z toho tešil. 

 
Kostýmy, bábky aj scéna boli na vlas totožné s vašimi 

ilustráciami.  
 

Myslím, že tvorkyne bábkového predstavenia, ktoré “putuje” s 
knižkou, usúdili, že je dobré, aby celá výprava bola verná 

ilustráciám. Myslím, že to bola dobrá voľba. (úsmev) 
 

Ako dlho ste knižku ilustrovali? 

 
Na knihe som pracoval v lete v roku 2015 a trvalo mi to tak 

približne tri mesiace.  
 

Inšpirovali vás nejaké konkrétne prasiatka? 
 

(Smiech). Ani neviem kde presne som čerpal inšpiráciu. Ale keďže 
bývam na dedine, tak prasiatka tam vídam. Ale nechovám ich 

(úsmev).  
 

Ako sa vám ilustrovala rozprávka Ako šlo vajce na 
vandrovku? 

 
Je tam viacero postáv, preto mi to trvalo dlhšie. Vystupuje tam 

sedem vandrujúcich zvieratiek plus sedem zlých lúpežníkov a k 

tomu ešte zlá ježibaba. Je to taká výpravná rozprávka, kde je veľa 
postáv.  

 
Kreslia sa vám lepšie osoby alebo zvieratá? 

 
Svoje postavy štylizujem tak výrazne, že v tom nevidím rozdiel.  

 
 

Na pódiu ste sa rozprávali aj krstili spolu s vašimi 
vydavateľkami z vydavateľstva Buvik. Ako sa vám 

spolupracuje?  
 

S Máriou Števkovou a Milicou Matejkovou sa poznáme už roky a za 
seba môžem povedať, že je to veľmi dobrá spolupráca. Neviem ako 

to vidia vo vydavateľstve Buvik, lebo vždy meškám s termínom 

odovzdania. Dúfam, že so mnou ešte majú trpezlivosť (smiech).  



 

 

 

 

 

 

 

Dozvedeli sme sa aj o obrovskom úspechu vašej 
predchádzajúcej dvojknihy o kozliatkach. Prezraďte nám 

viac. 
 

Áno. Dostali sme oznámenie, že knižka o kozliatkach bola vybratá 
medzi sto najkrajších knižiek, ktoré vyberá medzinárodná inštitúcia 

IBBY a bude zaradená do zoznamu sto najkrajších kníh za rok 2016. 
Bude aj súčasťou putovnej výstavy, ktorú IBBY organizuje po celom 

svete.  
 

Kozliatka vyrážajú na vandrovku do sveta? 
 

Presne tak. Som veľmi rád a dúfam, že knižka zaujme aj deti v 
iných krajinách tak ako na Slovensku. Pre vydavateľstvo by bolo 

podľa mňa veľmi zaujímavé, ak by sa knižka vydala aj v iných 

jazykoch.  
 

Na čom momentálne pracujete? 
 

Momentálne ešte stále pracujem na učebnici vlastivedy pre 
štvrtákov. Čaká ma knižka Jána Uličianskeho Panáčik, na ktorú sa 

veľmi teším, ale ešte som na tom nezačal pracovať.  


